
پاسخ سازمان غذا و دارو به اظهاراتی
درباره کمبود داروهای پرمصرف

written by پگاه حبیبی | ۱۴۰۰/۰۴/۱۲

به گزارش مجله خبری غذا و دارو، رییس سازمان غذا و دارو نسبت به برخی اخبار مبنی
بر نایاب شدن داروهای پرمصرف واکنش نشان داد.

دکتر محمدرضا شانهساز درباره اخباری مبنی بر نایاب شدن یا کمبود برخی داروهای
پرمصرف، گفت: وضعیت کمبودهای داروییمان علیرغم مشکلات ارزی و علیرغم تمام

تنگناهایی که در تحریم برایمان درست میکنند،  واقعا اقلام کمبودمان نسبت به
مدتهای مشابه در سالهای گذشته پایینتر است.

وی گفت: داروهایی هم که کم است، داروهایی نیست که مصرف همگانی و عمومی داشته
باشند.

شانه ساز درباره وضعیت تخصیص ارز حوزه دارو، گفت: البته در حوزه تخصیص ارز، در
زمینه تنوع ارزی که نیاز داریم به ویژه برای مواد اولیه دارویی مقداری با مشکل
مواجه هستیم. با این حال همکاران بانک مرکزی نهایت همکاری را برای تامین ارز

مواد اولیه انجام میدهند.
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